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Za čistejše okolje
Stanje na področju varstva okolja, sprejete planskc naloge

ln določila zakona o varstvu zraka, odloka o varstvu zraka in
zakona za omejevanje hrupa narekujejo, da je potrebno začete
in začrtane ukrepe čim prej uresničevati; izvršnl svet občine
Ljubljana Center naj ugotovi večje onesnaževalce okolja, kl bi
se glede na izpeljano toplovodno omrežje lahko že letos pri-
ključili nanj, odgovorni nosilci pa so, prav tako še letos, dolžni
izdelati sanacijske programe za varstvo zvaka in okolja.

Poleg varstva pred onesnaže-
vanjem zralka bo treba v Cen-
tru letos izpeljati akcije za
zboljšanje čistože vseh javnih
površin in odpraviti neurejena
odlagališča smeti in odpadikov
na celotnem območju občine.
Organizacije združenega dela,
posebnio tiste, ki izvajajo de-
javnost na področju vanstva
Gkolja, komunalna interesna
steupnost in skupnost za var-
stvo araka, so dolžne v oikviru
svojih pristojnosti ukreniti vse
potrebno za dosledno uresniče-
vanje sprejetega zakena in od-
loika za varstvo okolja.

To je le nekaj misll iz smer-
nic detovnega gradiva, ki so ga
pripravili za minulo sejo inici-
ativnega odbora za sklic pro-
bletniske konference o pmgra-
mu za izvedbo akcije za čistej-

šo Ljubljano. Za sejo pa so pri-
pra-vili tudi podroben načrt no-
silcev obsežne očiščevalne aik-
cije z nalogami (SZDL — or-
ganizacija akcije v krajevnih
skuipnostih. preko svojih. kra-
jevnih organizaoij in hišnih sve-
tov, sindikaiti v OZD, ZSMS, ki
naj bi pritegnlla vso šolsko
miadino, izivršni svet, kot je bd-
lo omenjeno že v uvodu, slkup-
nost za varstvo dkolja, Javna
higiema ter TOZD Bast).

Program je ©recej obsežen,
razpravljalci so ga tudi še v
marsičem dopotoili, blstven'o,
kar pa velja pri njem (ponov-
no!) poudariti pa je, da si mo-
ramo v uvodu zastavljeno ak-
cijo raalagati kot trajno nalogo
vseh prebivalcev našega mesta.

D. B.

IVANA ŽONTAR, gospodinja:
»Loubljana ni najlbodj čista.. Vsa
radi živimo v čtatem okoliu, a
vse premaalo se držimo reda.
Sprašujeim se, zakaj je Truibar-
jeva cesta fcako siaibo očiščena.
Vse preveč je smeti po tleh.
Vsi bd moraii vel&o bolj pa-
aiti na čistoSo. Pottrebnio bi
Mo postaviti več košev za
smeta.«

Leopolda Cimperman, uči
teljica: »Kljub temu, da vsd ho-
čemo delati in živetd v čisteim
in zdrarveim okalju, posivečamo
temiu premaio pozarnotsti. Ofcro-
ke poučuOemo, kaiko morajo
pazaiti na čistejše okolje. A kaj,
ko pa otirocd radi posnemajo
oidirasle, vsi pa vemo, da mnogi
starejši mailomamo mečedo
smeti mimo koša. Hdtra tndu-
staiafeacija nas je postavlla
pred velik problem, kam z od-
padikl. Tudi tu velja rek: ,Ka-
kar si bomo postlali, tako bo-
mo ležaM.'«

>Joco S t a m e n k o v i ć , usluž-
benec: »V Ljuibljand žrvim že
pet let. Bes je, da so nekatera
jugoslovanska mesta veliiko
boij onesaiažeina bot Ljubljaina,
a to nas ne sme uspavati. še
vseeno misliim, da bi s skupni-
mi močfmi lahiko ,očdstili' me-
sto, in tateo pripomogli, da bi
bilo lepše. škoda, da irnamo
tako slab zsrak. S skupnimi
močma bd tudi ta problem lah-
ko rešili.«
SAŠO PUK, dijak: »Prispodoba
,bela Ljuibljana' že dolgo ne
•velja. VseOcalKH' je premalo ko-



šev za smeti. če bd vsi ljudje
pazili na snago v našem mestu
in da bti res vsi metali smeti
tja, kamor spadajo, bi bilo na-
še mesto spet čisto. Zavedati
pa se moramo, da je od nas
vseh odvisno, katošrao je okolje,
v katerem žrvimo.«

ANTONIJA URBANCIC, vzgo-
jiteljica: »Vsi Iahko vidimo, da
Ljubljana ni tako bela, kot vse
mnogokrat radi hvalimo. Tu
ne misllm le na odpadke, ki
jih je vse preveč po naših uli-
cah, ampak tudi na ozračje.
Ljubljanska kotlina ima tak
geografski položaj, da se težko

»naravno prezračuje«. Zrak v
mestu je mnogokrat tako na-
sičen s strapenimi plini, da je
že zdravju škodljiv. Potrebno
bo resno pristopiti k reševa-
nju tega problema.«

ANTON ZABUKOVEC, vratar.
»Ljudje bi marali boij paziti
na red in oistočo v našetn me-
sfcu. Vedno nam niso za zgled
tudi naši komunalci. V jufcra-
njdh urah, fco prazniijo smet-
njatoe, delajo trmagofarat veliik
hrup in mnogo smeti ostane
zunao smetajaikov. Fotem je tu
proiblem s parkiranjem, voani-
ki so razvajeni in parkirajo

kjer se jim zdi, mnogokrat kar
na zetenicah. Vsii sfcuipaj mo-
ramo skrbetd za čistejše in
boij zdrarro okoije.«
STANE BABUDER, kurjač: 2e
dolgo opazuijem polomljefna
dsrevesa na čufarjevi ulici. Mar
bo patoebno počakabi do po-
mladi, ko bodo začeli z obre-
zovanjem dreves. Tudi naši
parfci v mestu nam niso vedno
v čast, vse preveč je še v njih
odpadlega listda. Potrebno bi
bilo postaviti veg koskov za
smeti. Ljudje so postali tuda
že taiko raavajeni, da če ni v
bližini koša za smeti, mečejo
odpadke na tta.«


